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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1483 Säkerställande av sänkta hyreskostnader för landets företag

En av åtgärderna som regeringen har presenterat för företag som drabbats av 
konsekvenserna av coronaviruset är ett hyresstöd där en fastighetsägare som 
reducerar hyran för ett drabbat företag kompenseras med hälften av 
hyresreduktionen av staten. 

Enligt en medlemsundersökning från branschorganisationen Svensk Handel kan 
det dock konstateras att hyresstödet inte nått fram till drabbade verksamheter i 
nämnvärd omfattning. Enligt undersökningen har endast 21 procent av 
företagen som tappat mer än 50 procent av sin omsättning fått en reduktion av 
hyran av sin fastighetsägare.

Regeringen och näringsministern har varit tydliga i sin uppmaning att 
fastighetsägare bör sänka hyrorna för drabbade företag. Det är därför av stor 
vikt att så sker. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan: 

 

Hur avser ministern att säkerställa att fler fastighetsägare sänker hyrorna för 
företag som drabbats hårt av coronavirusets effekter på näringslivet?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-03
Besvaras senast
2020-06-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


